



獎  
Award

最佳創意獎 (日用類)  
美感創意獎  
市場明星獎

The Innovation Award (Household Ceramics)  
The Esthetics Award  
The Market Potential Award

類別：日用 Household Ceramics

## 生活系列—挽回 The Life series: Recover

設計者 Designer：曹其涯 Tsao Chi-ya

尺寸(cm)：壺 Pot 16×10.2×12、茶杯 cup 12×8×6.5、馬克杯 mug 13×8×9.5

上市時間 Release date：2007.9

產品介紹：

在現今社會忙碌的日子裡，為工作、為生活，我們都偏斜了生活重心。用一個圓筒造型隱喻我們的生活或日子傾斜，想要挽回。

Product info：

In the busy modern society, we often value our careers over our lives. This round tube represents the unbalanced lifestyle that needs to be recovered.





#### 名奇一陶瓷創意

負責人：曹其涯

公司簡介：

1984年 工作室成立—從事陶瓷原型雕塑、設計、開發

2004年 臺灣燈會 陶燈類 社會組第二名

2004年 鶯歌陶瓷博物館「鶯歌陶瓷創意新品邀請展」

2006年 鶯歌陶瓷博物館「陶瓷新品評鑑展」

目前從事陶瓷創意設計，包含製作生產，產品偏重現代簡約造型為多。

#### Matchart Design

Manager: Tsao Chi-ya

Company history:

1984 studio founded to sculpt, design and plan original works.

2004 second-place winner (Adult Unit, Ceramic Lanterns Category), Taiwan Lantern Festival.

2004 the Invitational Exhibition of New Creative Works, the Yingge Ceramics Museum.

2006 Creative Living: A Selected Exhibition of New Ceramic Works, the Yingge Ceramics Museum.

Currently the studio designs and produces original ceramics, particularly in the simplified modern style.

